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       Protokół nr 39 

z XXXIX sesji Rady Gminy Miasteczko Kraje ńskie 

w dniu 14 czerwca 2010r. 

XXXIX sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.11.00 w 

Gminnej Bibliotece Publicznej w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  D. Pawlak 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich zebranych. W sesji wzięło udział 13 radnych, 

(radni Drzymała i Ryczek - nieobecni). Przewodnicząca stwierdziła, że wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  to quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji - listy obecności radnych oraz gości w załączeniu. Wśród gości 

znalazł się także przedstawiciel Starostwa w Pile B. Mikita.  

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  
26 maja 2010 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i oczyszczalnią 

ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na realizację 
przedsięwzięcia p.n.: „Ochrona wód zlewni rzeki Noteć”- aglomeracja Miasteczko 
Krajeńskie. Zadanie: budowa oczyszczalni ścieków w Brzostowie”, w związku z 
planowanym deficytem budżetu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie za I półrocze. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
10. Sprawy różne, wolne wnioski. 
11. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 
12. Zakończenie. 

W sprawie zmian do porządku obrad zabrał głos Wójt Gminy Karol Jagodziński. 
Zaproponował wprowadzenie jako pkt 7 projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 
2010 rok i przesunięcie następnych punktów o jeden oraz skrócenie tytułu projektu uchwały 
w pkt 8 na: Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
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 Głosowanie za zmianą w porządku obrad: 13 głosów „za”, na 13 obecnych radnych. 

Porządek obrad po zmianach wyglądał następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  
26 maja 2010 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i oczyszczalnią 

ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
7. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie za I półrocze. 
10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
11. Sprawy różne, wolne wnioski. 
12. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 
13. Zakończenie. 

 

Ad.2. 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 26 maja 
2010 roku. Radna Świadek  powiedziała, że z  protokołem się zapoznała i prosi o przyjęcie 
go bez czytania.  

 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 

Ad.3. 

Radny Banasik  zwrócił się z wnioskiem o : utworzenie komisji gminnej ds. szacowania 
szkód zalanych łąk, naprawienie dróg dojazdowych do jeszcze nie zalanych łąk oraz o 
wykoszenie poboczy dróg. 

Radny Rozental  zapytał o informację kiedy będzie zmiana czasu urzędowania Urzędu 
Gminy. 

Radna Pawlak    zgłosiła wniosek mieszkańca o wykoszenie poboczy przy ul. Drzymały. 
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Ad.4. 

Przewodnicz ąca Rady D. Pawlak  informując o swych działaniach w okresie 
międzysesyjnym powiedziała, że uczestniczyła w co tygodniowych dyżurach w urzędzie  i w 
posiedzeniach dwóch komisji. 

Ad.5. 

Wójt Gminy K. Jagodzi ński  przedstawiając działania w okresie międzysesyjnym powiedział 
między innymi, że 31 maja złożony został wniosek o dofinansowanie ze środków unijnych na 
zadanie „Termomodernizacja”. Nie jest to dokument nowy, ale zmodyfikowany o system 
grzewczy Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. 2 czerwca została podpisana umowa z 
wykonawca na realizację budowy sieci kanalizacyjnej, której podjęła się firma z Budzynia. 
Jeśli chodzi o budowę oczyszczalni, to został ogłoszony drugi przetarg na wyłonienie 
wykonawcy tej budowy, gdyż wyłoniony w pierwszym przetargu przekraczał nasze 
możliwości finansowe. Powiedział, że w dniu wczorajszym na boisku w Miasteczku Kraj. 
odbyły się gminne zawody sportowe OSP, gdzie drużyna z Brzostowa zajęła I miejsce, 
Grabowno - II miejsce, a Miasteczko - III miejsce. Podziękował wszystkim strażakom  za 
udział. Wspomniał o nawale prac w urzędzie, o przygotowaniach do wyborów prezydenckich, 
które przecież Urząd przygotowuje oraz o powszechnym spisie rolnym, który także powoduje 
sporo zamieszania. To są zadania, które muszą być wykonane prócz codziennej, urzędniczej 
pracy. 

Ad.6. 

Podinspektor ds. inwestycji R. Chmielnicki  przedstawiając skrót informacji o zadaniach 
inwestycyjnych powiedział, że zakończyliśmy prace nad wnioskiem o dofinansowanie 
zadania budowa kanalizacji i oczyszczalni ścieków i jest on aktualnie rozpatrywany. Chcemy 
złożyć wniosek o pożyczkę na to zadanie i otrzymaliśmy już promesę - zapewnienie o górnej 
granicy środków na jakie możemy liczyć - do 6.328.614,00 zł . 2 czerwca została podpisana 
umowa z wykonawcą na realizację budowy sieci kanalizacyjnej, której podjęła się firma z 
Budzynia. Projekt obejmuje 5 miejscowości, w tym część wsi Grabówno. Roboty ziemne 
powinny się rozpocząć zgodnie z umową ok.28 czerwca lub początek lipca od Brzostowa  
przy oczyszczalni. W przygotowaniu są przetargi na inżyniera kontraktu. Jeśli chodzi o 
budowę oczyszczalni, to został ogłoszony drugi przetarg na wyłonienie wykonawcy tej 
budowy, gdyż wyłoniony w pierwszym przetargu przekraczał nasze możliwości finansowe.  

Wójt Gminy   dodał jeszcze, że długo czekaliśmy na moment rozpoczęcia tych prac, ale w 
obecnej sytuacji jaką mamy i ze względu na rozpaczliwą sytuację w jakiej się znajdujemy, 
byłoby niecelowe urządzanie uroczystego rozpoczęcia inwestycji. Jesteśmy zmęczeni tymi 
przygotowaniami, a przed nami w zasadzie praca jeszcze trudniejsza, bo realizacja tego 
zadania. Skala trudności będzie tu niewspółmiernie większa dla nas wszystkich, a Urząd 
musi funkcjonować oprócz tego i służyć obywatelom.  

Ad.7. 

Skarbnik Gminy E.Jendrzejek  przedstawiła zarządzenie Wójta w sprawie zmian w 
budżecie i potem omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 



4 

 

Radny Banasik  powiedział, że martwi go sprawa zasądzonego odszkodowania za 
nieudostępnienie lokalu socjalnego lokatorowi, który nie płaci czynszu na rzecz właściciela 
nieruchomości. Twierdzi z całą stanowczością, że taki lokal mamy obowiązek jako gmina 
zapewnić. 

Przewodnicz ąca Pawlak  zapytała o lokal po Pani Ochyra. 

Wójt odpowiedział, że przygotowujemy się do tego. Mamy zaplanowane środki na ten cel, 
lokal został już odkażony, ale to i tak jest lokal o niskim standardzie. Nie mamy niestety 
innego pomieszczenia. Musimy wiedzieć, ze jeśli jedna rodzina dostanie taki lokal, to zaraz 
pojawią się następni chętni, a nie jesteśmy wstanie wszystkich zadowolić. Poza tym wiemy, 
że i tak nie będą płacić czynszu, a my koszty będziemy ponosić. Takie mamy prawo i nie 
tylko nasza gmina z tym problemem się boryka. 

Przewodnicząca Pawlak odczytała treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 
2010 rok. 

Głosowanie:  10 głosów „za”, 3 głosy „się wstrzymał” na 13 obecnych radnych. 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXIX/193/2010 w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 Ad.8. 

Skarbnik Gminy E. Jendrzejek  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu. Podkreśliła konieczność podjęcia tej uchwały dla możliwości 
zaciągnięcia pożyczki na realizację zadania  -  budowa kanalizacji i oczyszczalni ścieków. 
Przedstawiła także terminarz spłat tej pożyczki. Ponieważ projekt był szczegółowo 
analizowany na komisjach radni nie wnieśli żadnych uwag.  
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały 

 

Głosowanie:  13 głosów „za”, na 13 obecnych radnych. 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXIX/194/2010 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Poznaniu. Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

Ad.9. 

Skarbnik  przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie za I półrocze. Podkreśliła, że 
potrzeba jej podjęcia wynika z nowelizacji ustawy o finansach publicznych  i przedstawiła 
propozycję odpowiednich zapisów. Chodzi tu o formę przedstawienia  informacji z wykonania 
budżetu za I półrocze. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały 

Głosowanie:  13 głosów „za”, na 13 obecnych radnych 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXIX/195/2010 w sprawie określenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie za I półrocze. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Ad.10. 

Wójt Gminy  odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych rozpoczął od wniosków z 
ostatniej sesji: 

- wykaszanie traw- przepisy nie określają jednoznacznie przymusu wykaszania traw, chyba 
,że stwarza to zagrożenie dla mieszkańców. Możemy jedynie apelować o poczucie 
obowiązkowości i nic poza tym. 

- medal dla  Państwa Danowskich- analizowaliśmy sprawę i szukamy możliwości rodzaju 
zasług jakie można by uznać . Sprawa jest w toku i zobaczymy jaki będzie efekt. 

Wnioski z komisji: 

- poszerzenie drogi do Solnówka o rosnące przy drodze drzewa- my już w trakcie budowy tej 
drogi wnioskowaliśmy o to, ale nadleśnictwo nie wyraziło zgody. 

- wycięcie konarów na Placu Zabaw w Miasteczku - jeden konar usuniemy, ten najbardziej 
spróchniały, ale reszta będzie usuwana przy budowie przepompowni, 

- przyznanie tyłu „Honorowy Obywatel, Zasłużony dla Gminy” – sekretarz odpowiedziała, że 
mamy pewien dylemat z medalem, gdyż to będzie rodzic określone koszty, stąd 
niedopracowanie regulaminu przyznawania tych tytułów. 

Radny Huszek  stwierdził, że sprawa nie powinna być publicznie dyskutowana i jego 
zdaniem regulamin nie jest tutaj potrzebny, bo wystarczy podjąć uchwałę. 

Sekretarz  jednak stwierdziła, że regulamin określał by jednoznaczne szczegóły na wiele lat, 
a tak za każdym razem mogą być problemy. 

Wójt  stanowczo uciął dyskusję stwierdzając, że w tej sytuacji rezygnujemy z medalu i na 
następnej sesji przedkładamy projekt regulaminu i uchwały. Odpowiadając na dalsze wnioski 
z komisji powiedział: 

 - w sprawie powołania komisji ds. zalanych łąk- taką komisję powołuje wojewoda, a my 
pomagamy technicznie możemy zbierać wnioski i potem wszystkie wysłać. Ale nie możemy  
angażować naszych pracowników do prac w komisji, bo mamy mnóstwo swojej roboty. 
Raportujemy na bieżąco stan zalewanych łąk- jest ich w tej chwili ok.500 ha, a podtopionych 
drugie tyle.  

- jeśli chodzi o drogę dojazdową do łąk to droga do Giercia jest w zasadzie jedyna droga, 
która jesteśmy w stanie choć trochę naprawić. Na nic więcej nas nie stać, a trzeba pamiętać, 
że inne drogi polne są też w fatalnym stanie. 

- w sprawie wykaszania poboczy- najpierw robiliśmy to ręczną piłą, ale teraz przychodzi czas 
na koszenie ciągnikiem. Zawsze podziwiam mieszkańców Brzostowa, ze oni takich  
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